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Datum:       25.11.2021                           
 
                                                                                                                                                

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE ARTER 
CATERINGOVÝ SERVIS S.R.O.  

 
 
Účel jednání: Zhodnocení činnosti koncesionáře Arter cateringový servis s.r.o. z hlediska kvality 
stravování  
 
Místo: Masarykovo nám. 53, Říčany 
 
Přítomni: H. Špačková, P. Dušek, P. Bednář, J. Šindelář, D. Dudek, J. Macháčková, K. Dvořáková, H. 
Koubková, J. Rožánek, A. Obrátilová 
 
Začátek jednání: 11:00 hodin 
 
Konec Jednání:    12:30 hodin 
 
 
1.ZŠ Masarykovo nám., ředitel P. Bednář 
Seznámil přítomné s dopisem členky stravovací komise paní Moravcové -  Prokopové. Ta má v 3. ZŠ  
dvě děti (1. a 9. třída) a měla možnost posoudit v 7 případech kvalitu odebírané stravy. Dle jejího 
vyjádření bylo jídlo chutné, vyslovila mu pochvalu, u polévek nejsou přidávány nějaké náhražky, kaše 
je opravdu z brambor. Dále sdělila, že od některých rodičů dětí z vyšších ročníků slýchává obecné řeči, 
že obědy nelze chválit, ale konkrétní názory o druhu jídla rodiče neví. Raději dávají dětem peníze, aby 
si mohli koupit rychlé občerstvení (kebab, pizza a pod). Dětem z prvních třídy obědy chutnají. 
Názor ředitele p. Bednáře. V jídelně se stravuje pravidelně a jídlo mu chutná. Dle jeho pozorování 
některé děti jídlo vracejí, protože jej neznají a dají na názory spolužáků. Obecně platí, že mladším 
dětem jídlo více chutná. Poznatek z provozu – po výměně pracovníka u příjmu špinavých talířů došlo 
k výrazné změně k lepšímu. Někdy se stává, že paní kuchařka bývá u výdeje sama a nestíhá zajistit 
plynulý výdej stravy. 
 
2.ZŠ Bezručova, ředitel J. Šindelář 
Vzhledem k tomu že se v jídelně Sokolská nestravuje, předává informaci od pedagogů z tohoto 
pracoviště. Jídlo je dobré, chybí více čerstvé zeleniny. Poznatek z provozu – posílit personál u výdeje, 
tvoří se fronty. 
 
3.ZŠ u Říčanského lesa, ředitel D. Dudek 
Dle jeho sdělení je strava kvalitní, postrádá však více čerstvé zeleniny a ovoce. 
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4. ZŠ Nerudova, ředitelka J. Macháčková 
Strava kvalitní, postrádá však více čerstvé zeleniny, salátů a ovoce. Poznatky k provozu:  

 Problém s organizací a ukládáním tašek a oblečení v šatně. Děti je házejí na zem, často se o ně 
zakopává. Zajištění pořádku je úkolem koncesionáře – Arteru. Ředitelé škol chápou, že je málo 
personálu. Učitelé mohou zasáhnout, ale problém je v tom, že mnoho učitelů na obědy 
nechodí, takže nemá kdo zasáhnout. 
 

 Stává se, že obědy, které jsou přivezeny v 11:30 a vydávány, bývají studené. 
 

 Dítě, které je nemocné má možnost odběru stravy na pracovišti u Říčanského lesa. Stává se, že 
rodiče přicházejí se obědovými nádobami do jídelny Sokolská, dožadují se vydání stravy a 
kuchařka jim jídlo vydá. 
 

Arter, cateringový servis. J. Rožánek 

 Uvedená praxe je v rozporu s pokyny, které vedení společnosti nařídilo kuchařkám. Kuchařky 
nesmí jídlo vydávat do obědových nádob a rodiče nesmí vstupovat do prostoru jídelny. 
Rodiče na to byli upozorněni. Obědy v prvním den nemoci dítěte jsou rodičům vydávány 
v zakrytých boxech na pracovišti v ZŠ u Říčanského lesa, zvláštních vchodem, aby se zajistila 
ochrana všech před nákazou. 

 
MŠ Zahrádka, ředitelka K. Dvořáková 
K obědům připomínky nejsou. 
  

 U svačinek je málo ovoce a je-li, jsou to jen jablka. 
 

 Doporučení MŠ – zeleninu doplnit o okurky (hadovky), papriky, malá rajčata (velká nejsou 
v dobré kvalitě). 
 

 Požadavek MŠ – místo umělého tuku RAMA vrátit se zpět k máslu. Děti kvůli tomu jídla vracejí. 
 

 Požadavek MŠ – u sladkých svačin nezařazovat povidla, děti jej nechtějí. Místo toho džem, 
med. 
 
 

Arter, cateringový servis. A. Obrátilová 
Změnu a doplnění sortimentu ovoce a zeleniny projednají s dodavatelem. 
 
MŠ Kuřátko, ředitelka H. Koubková 
Dětem obědy chutnají, pomazánky jsou výborné.  
  

 Doporučení MŠ – nedávat dětem ochucené zeleninové saláty, které jsou pro dospělé výborné, 
ale pro děti kyselé, a nechtějí je. Místo salátů jim dávat neochucenou zeleninu. 
 

                                                                                                                 
DPS, ředitelka I. Závodská                                                                                                                 
Velká pochvala za formu dodávky oběda v zavřených boxech. Senioři si jídlo rozdělí a druhou část 
zkonzumují večer. 
Dotaz na ceny obědů – předpokládá se, že vlivem inflace dojde ke zvýšení cen obědů, kdy k tomu dojde.  
 
Arter, cateringový servis. A. Obrátilová 
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Čeká se na oficiální stanovisko ČSÚ, které bude pravděpodobně v únoru 2022. 
 
Písemná připomínka paní Pečínkové, matky dítěte ke školnímu stravování. 

 Odkaz na web. zdravá školní jídelna – inspirace ke zdravému stravování ve školních jídelnách. 

 Problematika Celiakie, jak je řešena ve společnosti Arter. 
                                       
Arter, cateringový servis. J. Rožánek 
Problém Celiakie je v Arteru řešen formou ohřátí doma vyrobené stravy a vydání dětem. 
V případě, kdyby rodiče požadovali, aby bylo jídlo připravováno ve školní jídelně a měli k tomu 
diagnózu Celiakie potvrzenou dětským lékařem, dostala by se jídelna do režimu zdravotnických zařízení 
s velmi náročným provozem. Oddělené výrobní i stravovací prostory, režimová opatření, personál a 
další. Proto společnost Arter oslovila Olivu dětskou léčebnu a zajistila možnost získání takto dietně 
vyrobené stravy v řádu cca 100 ks denně. Jako problém se jeví další možné požadavky na dietně 
vyráběnou stravu. 
 
1.ZŠ Masarykovo nám., ředitel P. Bednář 
V tomto případě je třeba dát dopředu jasná a transparentní pravidla, že se bude zajišťovat strava jen 
pro Celiakii. 
 

 Obědy pro potřebné zdarma. 
 

Ředitelé se shodli, že udělali průzkum na svých školách a že nikoho, pro které by bylo třeba zajistit 
obědy zdarma, nenalezli. 
 
1.ZŠ Masarykovo nám., ředitel P. Bednář 
 
Velká pochvala za catering na akci pro 45 lidí ze školy a za občerstvení na geologické burze. 
 
4. ZŠ Nerudova, ředitelka J. Macháčková 
 
Pochvala za občerstvení na Sazka olympijský pětiboj. 
 
Město Říčany 
 
Pochvala za zajištění občerstvení na akci 50 let Požárního sboru v Říčanech. 
 
Arter, cateringový servis. J. Rožánek 
Poděkoval za vyslovené pochvaly a přislíbil odstranění vzniklých nedostatků. Konstatoval, že jestliže 
jsou zřizovatel a školy se stravováním spokojení je to pro společnost Arter velká motivace pro udržení 
stávajícího standardu a výzva k dalšímu zlepšování. Zkonstatoval, že spolupráce s městem i se školami 
je vynikající. 
 
Další jednání stravovací komise proběhne na jaře 2022 na pracovišti 3. ZŠ u Říčanského lesa. 
Od 1.9.2022 bude Arter cateringový servis zajišťovat stravování v MŠ Větrník. 
 
 
 
 
Zapsal: P. Dušek 


